
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 18. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 373
Vil ministeren redegøre for, hvorfor efterslæbet i behandling af sager om ægtefællesam-
menføring som følge af, at boligkravslisten for ægtefællesammenføring ikke har været
opdateret, som den skulle, siden den blev indført i 2018, ikke er blevet tilendebragt?
Agter ministeren endvidere at foretage sig noget for at speede sagsbehandlingen op, så
borgere kan få færdigbehandlet deres sag om ægtefællesammenføring, der allerede har
været trukket urimeligt i langdrag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Fatma Øktem (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 1. april 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Fatma.Oktem@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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